



ZINE INFORMATION DOCUMENT / 项目资讯

ABOUT / 关于项目

Flickering Dreams is an unofficial, fan-run anthology project for miHoYo's Tears of Themis game. This is a SFW project that contains artwork, writing, comics and merch by various contributors. All content will be in line with the canon universe. Alternate universe (AU) settings are only allowed if they can be tied to canon. For example, a card story about a cosplay event where the characters dress up as other characters. However, AU containing characters from other existing series are not allowed. (ie. MC and crew dressing up as Greek gods are ok, but them dressing up as Genshin characters is not ok.)

燈影流光是一个由粉丝策划、以米哈游的遊戲「未定事件簿」为主题的非官方同人志。合志是一般向，里面包含了插图，漫画，小说，周边产品等许多精美的作品。所有内容都将会是原剧向，即不允许使平行宇宙或对原作有大量改动。(除了能够和原作拉上关系的平行宇宙，例如参加角色扮演活动。)

CONTENT / 同人志内容

The anthology will contain group images as well as sections dedicated to each of the four male characters (with/without the MC). Each character section will have two character-focused art works, two fan-designed SSR cards with corresponding stories, followed by a short comic.

Art works will be landscape (double page) for group pics and portrait (single page) for character-focused piece and SSR card designs.. Stories will be similar in length and style as the cards in game. Comics will have a coloured cover page plus 5 or more (odd pages) of either coloured or black and white comic pages.

同人志内容包括多角色插图及四位男角的个人专区(可和女主角一起)。个人专区包含人物插图、两张SSR思绪设计及相关故事、及短篇漫画。

多角色综合插图会是横向(双页), 而单角色插图及SSR思绪则是纵向(单页)。故事长度和格式和本游戏相似。漫画会有封面彩页及最少5页(单页数)彩色或黑白内容。

SPECIFICATIONS / 同人志规格

- A5 (300 dpi with bleed)
- Perfect bound
- Approx 100 pages (TBC)
- PDF version at 150 dpi

- A5 (300 dpi 至出血尺寸)
- 胶背平装
- 约100页 (未定)
- PDF电子版本会是150 dpi

CONTRIBUTORS / 参加者人数

We will be looking for the following contributor positions, with a total of 35 contributors (including guests).

Cover artist (spread) x 1
SSR Card artists (collab with writers) x 8
SSR Card story writers x 8
Artists (single page character focused) x 8
Artists (spread group image) x 2
Comic artists x 4
Merch artists x 4

合志会寻找将需要以下参加者位子, 共三十五位参加者(包含嘉宾)。

封面画手(双页) x 1
SSR思绪画家(和作家合作) x 8
SSR思绪故事作家 x 8
插图画家(单角色单页) x 8
插图画家(多角色综合双页) x 2
漫画家 x 4
周边产品设计师 x 4

COMPENSATION / 参加者报酬

This is a for-profit zine, and while our aim is to provide free physical copies of the zine and merch to all contributors, we will start off as a guaranteed PDF zine compensation and split profits.

Split profits will follow a point system for each contribution piece, as per table below.

这是一个盈利同人志。虽然我们的目标是送各位参加者一份实体小志及周边产品，我们会先确保每人可获得一份电子小志及盈利瓜分。

盈利瓜分根据每位参加者的付出采用计分制度，如下。

Item/项目	Points/分数
Mod/主管	2 pt
Cover Artist /封面画家	2 pt
Artist /画家	1 pt
Writer/作家	1 pt
Comic artist/漫画家	4 pt
Merch artist/周边产品设计师	1 pt

MODERATORS / 项目团队

For experience of our mods, please see the mod page on Carrd.

ADJUDICATOR / Head Mod - Ki Hiwatari

Responsible for general organization, graphics, layout and formatting, finance, production and shipping.

RAVEN / Art Mod - Blue-Mooned

Responsible for artist organization, art help and art page checks

LIBRA / Writing Mod - Liv

Responsible for writing beta, writing help and editing.

KING / Social Media Mod - Ryu

Responsible for CuriousCat responses, Twitter posts and marketing.

关于团队的同人项目经验请浏览Carrd.

裁决者 / 主管 - 日渡希

负责组织、插图/版面设计、财务、生产及寄出有关任务。

渡鸦 / 画家主管 - Blue-Mooned

负责画家相关任务。

天秤 / 写作主管 - Liv

负责作家相关任务。

King / 社群管理 - Ryu

负责推特及CuriousCat相关任务。

CONTACT / 联络我们

Carrd: <http://themiszine.carrd.co>

Twitter/推特: <http://www.twitter.com/themiszine>

CuriousCat: <https://curiouscat.qa/themiszine>